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Delar av skogen kommer att undantas från avverkning av markägaren 

Sveaskog efter krav från naturskyddet.  

Avverkning minskar efter 

naturvårdskrav 

Kristinehamn 

Sällskapet för naturskydd i Kristinehamn fick igenom sina krav om bättre 

skydd av skogar på det tidigare övningsfältet. Sveaskog som är ny markägare 

kommer nu att justera avverkningsgränserna bland annat närmast Vänern. 

Naturvårdsspecialist Rune Andersson på Sveaskogs marknadsområde 

Bergslagen berättar att det skett en justering av planerad avverkning. Vissa 

områden kommer att undantas. 

– Naturvårdsintresserna har fått visst gehör. Samtidigt har vi själva inom 

Sveaskog en inriktning på naturvård där sådana intressen är viktiga. 

Bengt Brunsell i Sällskapet för naturskydd uppfattar att föreningen fått gehör 

för sina krav. Bland annat handlade det om områden som skulle undantas från 

avverkning eller skötas med större inriktning på naturvård och friluftsliv. 

Den aktuella skogsmarken ligger också inom cykelavstånd från staden och är i 

dag i stort sett den enda obebyggda och tillgängliga strandsträckan vid Vänern. 

Även Kristinehamns kommun tycker att det är viktigt med speciella 

hänsynsregler för tätortsnära skogsmark. 



– Sen är det också en fråga hur skogen ska skötas. Det har varit diskussioner 

med Sveaskog som lovat att ta speciella hänsyn i det aktuella området, säger 

miljösamordnare Stefan Johansson. 
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